
Use this upholstery and carpet prespray, spotter and booster to effectively remove oil-based spots and stains. For 
professional use only. Keep out of reach of children. Read directions and cautions before use. Before application, 
pretest for colourfastness in an inconspicuous area.
DIRECTIONS: Upholstery wet cleaning prespray: 1. Mix 739 mL with 3.8 L of water. 2. Lightly apply onto fabric, agitate with a 
soft brush, then wet extract using All Fiber Textile Rinse. Upholstery low moisture prespray: 1. Use undiluted.  2. Lightly apply 
onto fabric, agitate with a soft brush, then wet extract using All Fiber Textile Rinse. Prespray for carpeting: 1. Mix 739 mL with 3.8 
L of water. 2. Using a clean sprayer with coarse spray, apply evenly to soiled carpet. 3. Brush area with a hand pile brush, then clean. 
Soil filtration lines / filtration soil: Evenly apply a course spray onto the filtration lines and aggressively agitate into fiber with 
a brush. Rinse and extract. Spotter: 1. Apply undiluted to a clean white cloth and blot spot or stain until the soil is removed. 2. 
Rinse with All Fiber Textile Rinse using extraction machine.
CAUTION: Evacuate treatment area of occupants and pets. To avoid skin irritation or slip hazards, do not walk on wet carpets with bare feet.

NOTICE: Product must be stored at room temperature (15°C - 30°C). Keep in sealed container when not in use. Product is not warranted if used for 
repack, improperly stored, or used in a manner not consistent with manufacturer’s instructions. Dispose of unused product and waste water according to 
applicable local, state and federal regulations.

Utiliser ce prépulvérisateur, détachant et rehausseur de mobilier et de tapis pour éliminer de manière efficace les taches 
à base d’huile. Pour usage professionnel exclusivement. Garder hors de la portée des enfants. Lisez les directives et les 
mises en garde avant l’utilisation du produit. Avant l’application, effectuez un essai de la solidité de la couleur dans une 
section peu visible.
INSTRUCTIONS : Prépulvérisateur pour nettoyage humide de l’ameublement : 1. Mélanger 739 ml à 3,8 l d’eau. 2. Appliquer une 
petite quantité sur le tissu, frotter avec une brosse douce, puis extraire par voie humide avec le produit de rinçage All Fiber Textile Rinse. 
Prépulvérisateur pour nettoyage avec faible humidification : 1. Utiliser ce produit non dilué. 2. Appliquer une petite quantité sur le 
tissu, frotter avec une brosse douce, puis extraire par voie humide avec le produit de rinçage. All Fiber Textile Rinse. Prépulvérisateur 
pour moquettes : 1. Mélanger 739 ml à 3,8 l d’eau. 2. Appliquer le produit uniformément sur la moquette salie à 
l’aide d’un pulvérisateur propre à grosses gouttelettes. 3. Brosser cet endroit avec une brosse à main, puis nettoyer. 
Reorder: 123380 (UKHDSL45)    Part Number: P.2214f EU Rev (G)     UFI: M3RF-T09J-3004-KSHA          
For chemical emergency call: / En cas d’alerte chimique, appelez : INFOTRAC: 1-352-323-3500 (International/Internacional)            
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5 LitresRTU pH 8.4 (wet) / 8.2 (low moisture)

Heavy Duty Soil Lifter


